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ســری جدیــد برنامــه »شــهربرگ« بــه تهیه کنندگــی احســان میــزرا ابوالحســنی، کارگردانــی 
غلامرضا حیدری و اجرای کیوان نقره کار هر هفته دوشنبه ها ساعت 6 روی آنتن شبکه پنج 
ســیما می رود. به گزارش جام جم، در فصل جدید شــهربرگ ضمن بیان مشــکلات و موانع 
بر ســر راه تولیــد و اشــتغال، راهکارهای مناســب بــرای برطرف کــردن این موانــع نیز تبیین 

می شــود. این برنامه می کوشــد ضمن شــنیدن تجربه افراد موفــق، دغدغه های آنــان را نیز 
در حوزه تولید به گوش مســوولان برســاند. گفتنی است ســوژه های این برنامه، متنوع و از 
شهرهای مختلف تهران، مشــهد، تبریز، اصفهان و... انتخاب شــده اند. شهر برگ با هدف 
برنامه ســازی در حوزه تولید و اشــتغال بیش از چهار ســال اســت درگروه سیاســی شــبکه 

تهران، تهیه، تولید و پخش می شــود. ترتیب این ســری 15قسمتی بر اســاس نیازهای یک 
تولیدکننده برای شروع کار شکل گرفته است؛ بنابراین از تحقیق و پژوهش پیش از شروع 
، نیروی انســانی، مواداولیه، کســب نشــان اســتاندارد،  کار تا ســرمایه گذاری، کســب مجــوز

شبکه توزیع و... از دغدغه هایی بود که تیم تحقیقاتی شهربرگ به آن رسید. 

بررسی هفت خوان رستم تولیدکنندگان داخلی در برنامه شهربرگ

یون رادیو و تلویز

همه پای این کار ایستادند
یال »گاندو 2«  با حضور رئیس صداوسیما و معاونت سیما و مدیر شبکه3 برگزار شد آیین تجلیل از عوامل سر

 آیین تجلیل از عوامل ســریال »گاندو 2« با حضور دکتر علی عســکری ریاســت ســازمان صداوســیما، حمید شــاه آبادی معاون ســیما و جمعی از مدیران شبکه ســه و عوامل این ســریال، صبح روز گذشــته در تالار خورشید سالن 
زینب علیپور طهرانی

فاطمه عودباشی

رسانه

اد، مدیر روابط عمومی معاونت ســیما با اشاره به سفر  همایش های صداوســیما برگزار شد. در این مراســم علی فروغی، مدیر شــبکه ســه و مهدی آذرپندار مدیرگروه فیلم و سریال شــبکه هم حضور داشــتند. ابتدا حمید خواجه نژ
اخیر دکتر علی عســکری به جلفا و بازدید از سریال »سلمان فارســی« بیان کرد: »این دومین مراسمی است که برای یک ســریال برگزار می شود و آقای دکتر علی عســکری وقتشــان را به آن اختصاص می دهند. یکی سفر اخیر ایشان به 
یونی روی آنتن نیز اشاره کرد و از دکتر شاه آبادی خواست سخنانی را در  یون در نظرسنجی مردمی قرار گرفته است«. وی در ادامه به ســریال های تلویز جلفا بود و دیگری تقدیر از عوامل سریال گاندو که جزو سریال های پربیننده تلویز

این خصوص ایراد کند.
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گاندو به راهش ادامه می دهد
یونی  در حاشیه نشست تقدیر علی عسکری، رئیس سازمان رسانه ملی از عوامل و بازیگران سریال تلویز
ع نشســت مــا ســراغ مجتبــی امینی  گانــدو کــه ایــن شــب ها از شــبکه ســه پخــش می شــود، قبــل از شــرو
تهیه کننده، پندار اکبری بازیگر نقش مامور امنیتی به نام سعید و شاهد احمدلو بازیگر نقش جاسوس 

به نام محسن کلاهی گفت وگوی اختصاصی گرفتیم که در این ستون می خوانید.

به جای مثلث های عشقی، کار خوب ساخته شود
مجتبی امینــی، تهیه کننــده درباره تولید فصل ســوم 
ســریال گاندو به جام جم گفت: وقتی گاندو در فصل 
یک شــکل گرفت و روانه آنتن شــد با اقبال گسترده 
مردم رو به رو شــد و مطالبه مردم به حدی زیاد بود که 
انگیزه ما را برای ســاخت فصل دو ســریال چنــد برابر 
کــرد. به همیــن دلیل تــلاش کردیم فصل دو ســریال 
را متناســب بــا شــرایط و مقتضیــات روز جامعــه رقــم 
بزنیم. البته همان طور که می دانیــد کار روی موضوع 
نفــوذ دشــوار اســت و به ویژه ایــن موضوع با شــرایط 

روز جامعه هم تطابق داده شود، کار را سخت تر می کند.
وی ادامه داد: بــا توجه به این کــه ذائقه و توقع مــردم بعد از پخش فصل یک ســریال گانــدو بالا رفت، 
به همین دلیل مــا باید با تمرکز بیشــتری فصل دوم این ســریال را کار می کردیم. مردم دوســت دارند 
ســریال گاندو ادامه پیدا کند و با توجه بــه این که موردهای مختلفــی هم در این حوزه وجــود دارد، باز 
گاهــی مردم و مســؤولان رســاند. بنابراین بنای ما این اســت  هم می تــوان کار تصویری ســاخت و به آ
که این گفتمان را پیش ببریم و به جریان نفوذ همچنان بپردازیم. امیدواریم شــرمنده مردم نشــویم 
و مطالبه گری برای مردم داشــته باشــیم. همچنین ظرفیت ها هم از سوی مســؤولان باید بزرگ شود 
و وقتی نقدی می شــود، پذیرفته شــود. در دولت قبلی کســی پاســخگو نبود و نقد هم نمی پذیرفتند. 
فشارها هم زیاد بود. اما با همه این مســائل معتقدم وقتی پشت یک گفتمان مردم باشند، خدا هم 

یاری می کند و مشکلات را می توان پشت سر گذاشت.
این تهیه کننــده درباره واکنش های کاربران شــبکه های اجتماعی نســبت به موضوعات این ســریال 
از جمله صحنه ای که شــارلوت پایش در استخر بود یا تشــابه نام یک خائن در ســریال با یک فرد ملی 
در کازرون که به عذرخواهی کارگردان منجر شده؟ توضیح داد: به هر حال وقتی اثری ساخته می شود 
موافقــان و منتقــدان روی آن متمرکــز هســتند و ایــن امر طبیعی اســت. اقبــال مردم نشــان می دهد 
که ما مســیر را درســت رفته ایم. ضمن این که این ســریال بارها تیتر یک شــبکه های خارجــی از جمله 
اینترنشــنال و... شــد. عــلاوه بر آن شــاهد فــرار رو بــه جلوی ســفیر انگلیــس بودیــم. همه ایــن موارد 
نشــان می دهد کســانی که روی پدیده نفوذ کار می کنند و حالا این گونه واکنش ها را نشان می دهند، 
مستاصل شــده اند. حتی خیلی ها به واســطه ســریال گاندو برگشــتند و تلویزیون را نگاه می کنند. در 
مجموع معتقدم می توان کار خوب ســاخت و نــه مثلث عاشــقانه و گفتمان خوبی هم رقــم زد. به هر 

حال هر آنچه از دل بربیاید بر دل بنشیند.

محسن کلاهی با دیگر شخصیت های گاندو متفاوت بود
شــاهد احمدلــو کــه در ســریال گانــدو ایفاگــر نقــش 
جاســوس قصه بــه نــام محســن کلاهــی بــود، درباره 
نقشــش بــه جام جــم تاکید کــرد: مــن قبل از ســریال 
گانــدو در ســریال های امنیتــی و پلیســی بــازی کــرده 
بــودم. اولیــن معیــارم بــرای چنیــن کارهایــی حضــور 
یک کارگــردان کاربلد و یــک متن حرفه ای و منســجم 
اســت که موضوع به درســتی پرداخت شــده باشــد و 
شــخصیت پردازی ها انســجام داشــته باشــد. وقتــی 
سریال گاندو پیشنهاد شــد همه این موارد را در دل 

خودش داشت و باعث شد تا در این سریال بازی کرده و یک تجربه خوب کسب کنم.
 وی دربــاره واکنش های متفاوت نســبت بــه این ســریال توضیح داد: به هــر حال وقتی یــک اثر خوب 
ســاخته می شــود، زیر ذره بین قرار دارد؛ چــون هر کاری فــراز و نشــیب های خــودش را دارد و مخاطب 
خاص. بنابراین مخاطبان متناسب با سلایق و علایق، بیننده آثار هســتند. درباره سریال گاندو باید 
بگویم این ســریال در میان مــردم جا باز کــرد و طرفداران پــر و پا قــرص خــودش را دارد. در واقع گاندو 

برای من هم یک تجربه خوب و با حال در کنار عوامل حرفه ای بود.
، کارگــردان افزود: آقای افشــار کارگردان ماهر و چیره دســتی  این هنرمند درباره تعامل با جواد افشــار
اســت که فاصله زیادی به لحاظ ذهنی با بازیگران ندارد و کار در مشــت اوســت و تعامل بسیار خوب 
و ســازنده ای هم بــا بازیگــران دارد. من هــم از این قاعــده مســتثنا نبودم. ضمــن این که هــر بازیگری 
وقتی وارد کاری می شــود، با خودش داده ای به همــراه دارد و من هم پیشــنهادهایم را درباره نقش با 
آقای افشــار در میان می گذاشــتم. اگر به بهبود نقش کمک می کرد، حتمــا می پذیرفت. ضمن این که 
شــخصیتی که در ســریال گاندو بازی کــردم از آنجا که از مــن فاصله داشــت برایم چالــش برانگیز بود. 
همچنیــن محســن کلاهی به لحــاظ شــخصیتی تفاوت زیــادی بــا دیگر شــخصیت های ســریال گاندو 

داشت؛ نه خیلی منفی مطلق بود و نه مثبت مطلق.
وی در پاسخ به این پرسش که با توجه به این که کار پلیسی ساخته اید، آیا قصد دارید کار امنیتی هم 
کارگردانی کنید، عنوان کرد: هر کاری تجربه منحصر به فرد خودش را دارد. شــاید روی کاغذ من تجربه 
کار برای چنین گونه ای را نداشــته باشــم اما از لحاظ تکنیک و فرم اجرا یک اثر کمــدی با یک اثر امنیتی 
تفاوت نــدارد، گرچه هر کدام ســاختار خودشــان را دارند. وقتــی بنای اصلــی کار را بلد باشــید می دانید 
چطور اجرا کنید. کارگردانی هم به تجربه بالا نیاز دارد و این که روی موضوع اشراف کامل وجود داشته 

باشد.

با گاندو از نقش مامور امنیتی خداحافظی می کنم
پندار اکبری که در ســریال گاندو نقش مامور امنیتی 
به نام ســعید را بازی کرده، درباره نقشش به جام جم 
توضیح داد: تا قبل از گاندو نقش مامور امنیتی بازی 
نکرده بــودم و با این ســریال این شــخصیت را تجربه 
کــردم. البتــه تا بــه امــروز همیشــه نقش هــای مثبت 
بازی کرده ام و نقشــم هم در سریال گاندو مثبت بود 
امــا کاملا بــا دیگــر نقش هــای مثبتــم متفــاوت بود و 
همین من را به چالش دعوت کرده بود. البته باید به 
این موضوع هم اشــاره کنــم که این آخریــن باری بود 

که نقش مامور امنیتی بازی کردم، چون می خواهم شخصیت سعید را در سریال گاندو حفظ کنم.
وی ادامه داد: حتی اگر پیشــنهادهای وسوســه کننده هم به من داده شــود، باز هم نمی پذیرم نقش 
مامــور امنیتی را بــازی کنم. در مجمــوع تجربه بــازی در ســریال گاندو برایــم خیلی خوب و خــاص بود و 
تکنیک کار متفاوت بود. برای درآوردن نقش هم از مشــورت و راهنمایی آقای افشــار استفاده کردم. 
همچنین از فیلم های معتبر دنیا هم که چنین نقش هایی بازی شــده بود برای بازی در سریال گاندو 
الگو گرفتم. بخش های عملیاتی کار بســیار چالش برانگیز بود و ایفای نقش ســعید در سریال گاندو 
من بــرای نقــش یک مامــور امنیتی اشــباع کــرد و خاطــرات بســیار خوبــی از ایــن دو فصل برایــم به جا 

گذاشت.

 اختصاصی
جام جم

هوای ما را داشته باشید
شــهرام قائدی نیز که نقش منفی محمدعلی موســی پور را در این ســریال بــازی کرده بود هــم در این زمینه تاکیــد کرد: گاندو 
برای من پر از خیــر و برکت بود. چــون چهار پنج ســالی بود که نمی خواســتم دیگر کمدی بازی کرده و دوســت داشــتم نقش 
منفی بازی کنم و خــودم را محک بزنم که این افتخار در ســریال »گاندو« میســر شــد. وی ادامه داد: من بــا صحبت های آقای 
مختاری موافقم. مــا بچه های تلویزیون هســتیم و خواهش می کنم هوای ما را داشــته باشــید. مــن در مدیوم های مختلف 
پیشنهادهایی در این سال ها داشــتم اما دوست داشتم نقشــی را بازی کنم که تا به حال تجربه نکرده ام. از این خط کشی ها 
نیز بیزارم کــه می گویند بازیگر تلویزیون یا بازیگر ســینما و تقســیم بندی هایی از این دســت برای تحقیر دوســتان اســتفاده 
می شــود. ما همــه بازیگریــم و مدیوم هم فرقــی نمی کنــد. ما بایــد در هر مدیــوم کارمان را درســت انجــام بدهیم. امیــدوارم از 

بچه های تلویزیون بیشتر حمایت شود.

از نقش اولیا تا اشقیا
حســن میرباقری بازیگر نقش غلامرضــا رحمانی در »گانــدو« نیز در ابتدای ســخنانش تصریح کرد: من ســال ها نقش مثبت 
را در آثار نمایشــی بازی می کــردم. ممنونم از دوســتانی که به من نقــش منفی پیشــنهاد دادند. از همسفر شــدن با بچه های 
مهربان گاندو هم خوشحالم. همه می دانند که دغدغه من نوشــتن و کارگردانی است. اما یک عمر نقش اولیا را بازی کردم و 
گفتم فرصتی پیش بیاید نقش اشــقیا هم بازی می کنم. خوشــحالم که مورد توجه مردم قرار گرفت و ارتبــاط خوبی با این کار 

پیدا کردند.

یک سریال پرمحتوا
حســین پارســایی هــم کــه بــه نســبت بقیــه حضــور 
کوتاه تــری در ایــن ســریال داشــت بیــان کــرد: مــن 
سال هاســت که با آقای افشــار و آقای امینی رفاقت 
دیرینــه ای دارم. امــا فرصت همکاری میســر نشــده 
بود تا این که ایــن توفیق در ســریال »گاندو« حاصل 
شــد. مــن مدتهــا کارگردانــی و مدیریــت می کــردم و 
توفیق بازی از من گرفته شــده بود. گانــدو یک را هم 
ندیده بودم. اما وقتی آقای افشــار به من پیشــنهاد 
همــکاری داد، گفــت بــرو فصــل یــک را ببیــن و اگــر 
دوست داشــتی در فصل 2 بازی کن. من هم سریال 
را دیدم و پسندیدم. به نظرم سریال پرمحتوایی آمد 

که به لحاظ نگارش و ساخت از سطح قابل قبولی برخوردار بود.
وی ادامه داد: این سریال تعلیق ها و شــخصیت پردازی های خوبی داشت و بازیگران هم به درســتی انتخاب شده بودند و با 
تعلق خاطر مقابل دوربین رفتند. پشت تک تک ســکانس ها هم فکر شده بود. این سریال فقط آنتن پرکن و جنبه سرگرمی 
نداشــت. هر کدام از بازیگران با این نقش وارد چالش شدند. پارســایی همچنین عنوان کرد: بازی در این کار برای من تجربه 
شیرینی بود. در این ســریال نقش کوچک و بزرگ وجود نداشــت و همه دیده شــدند و تاثیرگذار بودند. به صداوسیما بابت 

این کار تبریک می گویم.
ســارا منجزی آخرین نفری بود که صحبت کــرد. او که پدرش را هم به تازگی از دســت داده و نتوانســت جلوی اشــک هایش را 

بگیرد از تهیه کننده و کارگردان تشکر کرد و گفت در این کار خیلی اذیت شده است. با این حال مثل بقیه با عشق کار کرد.
در پایان نیز از همه عوامل تشکر و تقدیر شد و عکس یادگاری گرفتند.

خبر

نشست هم اندیشی نقش سمن ها 
در تنظیم گری اجتماعی برگزار شد

تنظیم گری اجتماعی با مشارکت 

سازمان های مردم نهاد

اولیــن نشســت هم اندیشــی نقــش ســمن ها در 
تنظیم گــری اجتماعــی بــا حضــور مدیــران ســاترا و 
نماینــدگان ســازمان های مردم نهــاد در محــل 
ســازمان تنظیــم مقــررات رســانه های صــوت و 

تصویر فراگیر)ساترا( برگزار شد.
بــه گــزارش روابط عمومــی ســاترا؛ این نشســت با 
هدف تبیین و بررسی نقش و ضرورت  تنظیم گری 
اجتماعــی و چگونگــی مشــارکت ســازمان های 
مردم نهــاد بــا حضــور دکتــر ســید محمدصــادق 
امامیان رئیس سازمان ســاترا، علی سعد معاون 
کاربــران و تنظیم گــری اجتماعــی ســازمان ســاترا، 
احمد آذرسا مدیر کل توسعه شــبکه تنظیم گران 
ســازمان ســاترا، صالــح اصغــری مدیرکلینیــک 
ســلامت ذهن فضــای مجازی )ســایه ســار امید(، 
دکتر علیرضا باســتانی مدیر عامل انجمن ســواد 
رســانه ای ایــران )انســان(، طاهــره پژوهــش مدیر 
عامــل انجمن حمایــت از حقوق کــودکان، محمد 
توســعه گران  جمعیــت  مدیــر  حبیبــی  مهــدی 
فضای مجــازی )فمــپ(، محمــود علی پــور رئیس 
انجمــن تخصصی کودک و رســانه، نصــرت میلانی 
صدر دبیر انجمن تخصصــی کودک و رســانه، زهرا 
اخــوان مدیــر انجمــن مــدار مــادری، دکترعاطفــه 
سهرابی مدیر بخش روان شناسی انجمن احیای 
ارزش ها، الهه شعبانی مدیر عامل انجمن احیای 
ارزش ها، قاسم عابدی مدیر سرویس چی خوبه، 
مــژگان قاســم زاده مدیــر روابــط عمومــی انجمــن 
دوســتداران کودک پویش، کامران عــاروان  مدیر 
و  حرکتــی  و  جســمی  معلــولان  جامعــه  عامــل 
معصومــه عبــادی مدیــر روابــط عمومــی توانیتــو، 

شنبه 13 شهریور ماه در ساترا برگزار شد.

 همکاری دوطرفه ساترا 
و گروه های مردم نهاد

در ایــن جلســه ســید محمدصــادق امامیــان؛ 
رئیــس ســاترا با بیــان ایــن نکتــه کــه دامنــه حوزه 
فعالیت های اجتماعی ســاترا ابعاد مختلفی دارد، 
گفت: همکاری ما و گروه هــای مردم نهاد می تواند 
به دو شــیوه ســلبی وایجابی تعریف شود. بعضی 
اوقات تمرکــز و نگهبانی از انتشــار محتــوای مضر 
ح  اهمیــت می یابــد و گاهی نیــز نــگاه ایجابــی و طر
مطالبــات نهادهــای مردمــی بــه عنــوان دیده بــان 

منافع عمومی دارای اهمیت است.
او بــا تاکیــد بــر نــگاه ســاترا بــه رویکــرد تنظیم گری 
اجتماعــی ادامــه داد: در نــگاه ســاترا رویکــرد 
ابزارهــای  زیــرا  دارد  مهمــی  جایــگاه  اجتماعــی 
تنظیم گری محدود اســت اما مطالبــات اجتماعی 
کــه در حــوزه دغدغه هــای مترقــی جامعــه انجــام 
و  مســیر  تعیین کننــده  می توانــد  می شــود 
همواره کننــده راه صنعت صــوت و تصویــر فراگیر 

باشد.
امامیــان افــزود: نهادهــای مردمــی بعضــا دارای 
خواســته های  کــه  هســتند  درخواســت هایی 
نهــاد  محــدوده  نیســت؛  حاکمیتــی  نهادهــای 
حاکمیتــی قانون اســت بنابرایــن نقــش گروهای 
مردم نهــاد بســیار مهــم اســت بــه همیــن علــت 
قســمت عمــده تمرکــز مــا بایــد در حــوزه ایجابــی 
باشــد. رئیس ســاترا تاکید کرد: ایجاد پاســخ گویی 
رســانه های بخــش خصوصــی کــه بــا بودجــه خود 
فعالیت می کنند به افکار عمومی و گروه هایی که 

مشروعیت عمومی دارند امری مهم است.
امامیــان اســتفاده از ابزارهــای اجتماعــی را روندی 
متداول در ســاترا عنــوان کــرد و گفت: ســاترا یکی 
از مجموعه هایــی اســت کــه بــه نســبت ســابقه 
فعالیــت خــود در حــوزه نــرم بســیار خــوب عمــل 
کرده اســت. ســاترا از ابزارهای اجتماعی اســتفاده 
کرده است و در همین راستا هزینه اجتماعی این 
ابزارها باید بالا بروند به شــکلی که تخلف بایستی 

هزینه اجتماعی داشته باشد.
رئیــس ســاترا در پایــان، اهــداف برگزاری جلســات 
تنظیم گــری  در  ســمن ها  نقــش  هم اندیشــی 
اجتماعــی را برشــمرد و گفت: هدف ما از تشــکیل 
ایــن جلســه و جلســات بعــدی مشــخص شــدن 
حوزه کاری، رســیدن به هم فکــری و چارچوب های 
مشــترک و در نهایــت ورود بــه حــوزه عملیاتــی 
مشــترک اســت بــه طــوری کــه در زنجیــره ارزش 

رسانه ها بتوانیم جایگاه خود را پیدا کنیم.

 ایجاد مصونیت کاربران
 در برابر آسیب ها با سواد رسانه ای

در ادامه این نشســت علی ســعد معاون کاربران 
و تنظیم گری اجتماعی ســاترا با اشــاره بــه نوظهور 
بــودن پدیــده تنظیم گــری صــوت و تصویــر فراگیر 
در دنیا گفــت: کشــورهای مختلف دنیا بــه منظور 
اعمــال حاکمیــت رســانه ای خــود متناســب بــا 
منفعت عمومی کشورشــان نهادهــای تخصصی 

در این حوزه شکل دادند.

امینی:
وقتی اثری ساخته 
می شود موافقان 

و منتقدان روی آن 
متمرکز هستند 

و این امر طبیعی 
است. اقبال مردم 
نشان می دهد که 

ما مسیر را درست 
رفته ایم


